

Al Fuad Exchange Mobile Application

Terms and Conditions

1. Introduction

Al Fuad Exchange Mobile Application (hereinafter referred to as the “Mobile Application” or “App”) is developed, managed and operated by Al Fuad Exchange, a company duly registered under the laws of the United Arab Emirates, holding commercial license number 523577 and licensed and regulated by the Central Bank of the UAE.

These Terms and Conditions (the “Terms”) govern your access to and use of the Mobile Application and its associated features, tools, services, and functionalities. By accessing or using the Mobile Application, you acknowledge that you have read, understood, and agreed to be legally bound by these Terms, together with any policies, guidelines or additional terms applicable to the use of the Mobile Application, as may be amended or updated by Al Fuad Exchange from time to time.

The App is offered exclusively to residents of the United Arab Emirates (UAE) and is subject to the laws and regulations of the UAE. You can review these Terms and Conditions at any time on our website <https://alfuadexchange.com>

2. Modifications to Terms and Conditions

Al Fuad Exchange reserves the right to modify, amend or update these Terms at any time at its sole discretion. Such changes will become effective immediately upon posting the revised Terms within the App and our website. We encourage you to review this page regularly to stay informed for any changes. Your continued use of the App after posting of changes constitutes your acceptance of the revised Terms. If you do not agree to the changes, you must cease using Al Fuad Exchange Mobile Application immediately.

3. Eligibility to Use the Mobile Application

1. You should be 21 years or older and UAE resident with valid Emirates ID issued by the Federal Authority for Identity and Citizenship (ICP)
2. You are a natural person acting in your individual capacity and not on behalf of third party or any corporate or commercial entity.
3. You agree that only personal transactions are allowed and you will not conduct, process or facilitate any corporate, institutional or business related transactions.

Use of the Mobile Application is strictly limited to personal, lawful purposes in accordance with these Terms. You are expressly prohibited from impersonating any individual or entity or misrepresenting your identity, age, residency or affiliation with any third party.

AI Fuad Exchange reserves the right to suspend, terminate, or permanently restrict your access to the Mobile Application in the event of any actual or suspected violation of these Terms, applicable law or any misrepresentation made by you in the course of your use of the services.

4. Features of the AI Fuad Exchange Mobile Application

AI Fuad Exchange Mobile Application offers the following services with additional features to be introduced in the near future:

- International and Local remittance services
- View your transaction status and history
- Real-time remittance rate checking
- Exchange rate for buying and selling physical currencies
- Information about AI Fuad Exchange branch network
- General inquiries and support requests

5. Account Registration Requirements

To access and use certain features of AI Fuad Exchange Mobile Application, you are required to register for an account and provide certain personal information. You agree to:

- Provide accurate, current, and complete information as requested
- Maintain and promptly update your information to keep it true, accurate, and complete
- Provide an original and valid Emirates ID at the branch for registration or verification whenever is required by AI Fuad Exchange.
- Branch visit is not required if you have signed up for the application using UAE PASS or biometric Face recognition to verify your identity.
- Read and agree to the Terms and Conditions listed on AI Fuad Exchange Mobile Application.

User activation for online transactions requires approval from AI Fuad Exchange Compliance Department, in accordance with AML and CFT laws. Activation requests may be rejected if submitted documents or details are insufficient, incorrect or non-compliant with regulatory policies. All future updates to customer profiles must also be verified and approved.

6. Transaction Charges and Fees

AI Fuad Exchange Mobile Application clearly displays all applicable transaction charges and fees, including the VAT 5% at the time of transaction initiation, if you do not agree to the stated charges and fees, please refrain from proceeding with the transaction.

7. Notification and Alerts

AI Fuad Exchange may send you important notifications via SMS, email, pop-up mobile app messages or WhatsApp. Upon successful execution of your transfer, a notification will be sent to your registered contact details. While we strive to deliver notifications promptly and accurately, please note that delivery may sometimes be delayed, incomplete or prevented due to factors beyond our control. Therefore, you acknowledge that notifications might not always be received, may be delayed or contain incomplete information. For your convenience, you can track the status of your transactions anytime using the transaction tracker feature available in the mobile application. Please do not rely solely on notifications for critical decisions or actions.

8. Transfer Rules and Regulations

The following rules and regulations apply to all transactions conducted through AI Fuad Exchange Mobile Application:

- Transfers/Remittances are considered executed and delivered unless a claim is received within 3 months for cash payout and 6 months for bank transfer from the date the remittance was made.
- Any amendments, re-issuance of the remittance transaction requested by the customer for whatsoever reason will be subject to our regular charges and settlement of any rate differences, if applicable and must be processed exclusively through AI Fuad Exchange branches.
- Upon completing the transfer, you confirm and acknowledge the correctness, authenticity and legality of all the transaction details. You further accept full responsibility and liability for the information provided including any consequences arising therefrom.
- AI Fuad Exchange, its employees and its agents are indemnified and held harmless from any claims including but not limited to delays, delivery failures, mistakes and losses resulting from any wrong information in the transaction receipt as well as force majeure events or any other circumstances beyond our control.
- The transfer conducted by the customers are subject to local, federal and international laws as well as the Central Bank of the UAE regulations.

- By availing an instant money product with instant delivery, I, the customer, hereby waive the right to a Cooling-Off period in order to process the transaction immediately upon payment completion.
- Al Fuad Exchange has the right to recover any amount paid due to errors or oversight.
- Al Fuad Exchange will take all the necessary measures to refund the unclaimed funds as per the guidelines of the regulatory authorities.
- Refund against Cancellation of Transfers or any other Remittance transaction returned unpaid for whatsoever reason will be refunded to the sender at the prevailing market buying rate or transaction rate whichever is lower, excluding the sending charges, VAT and any deductions from the beneficiary bank, cancellation fees and any other expenses incurred as a result. A confirmation of non-payment and cancellation of the original transaction is required from our correspondent bank or agent before a refund is made.
- Al Fuad Exchange reserves the right to use services of intermediary banks and financial institutions in any country of its choice for the execution of this transfer. Correspondent and/or intermediary charges are applicable to some countries and will be deducted at the receiving end which will lead to the beneficiary receiving lesser amount to the extent of such charges.
- The transaction may be blocked by any party involved if found suspicious. The sender and beneficiary will be fully responsible for providing necessary evidence and clarification about any query, including the source of fund, to prove legitimacy and legality of the information and fund involved as well as any follow-ups required with the concerned authorities to effect the payment or claim a refund. In such cases, Al Fuad Exchange will not bear any responsibility.
- Any transaction-related complaint should be lodged within a maximum period of Ten days from the date of the transaction.
- Al Fuad Exchange will take all possible efforts to resolve any issues for services provided by a third party by coordinating with the concerned service provider.
- The company has no liability as an agent for any related services. The third party will be fully liable for the completion of its service in accordance with its terms and conditions.
- Al Fuad Exchange will not disclose confidential information about the customer to any third party unless it is required to do so by any applicable law or regulation within and outside the region.
- Al Fuad Exchange shall assume the responsibility of protecting consumers data and maintain the confidentiality of the data held with it or with a third party and disclose the data only to approve, facilitate, administer and process applications/transactions or to respond to the queries of the relevant law enforcing authorities inside and outside the country.

9. Payment Modes

1. Online Bank Transfer Payment

- The Customer must initiate all bank transfers exclusively from their own bank account. Al Fuad Exchange expressly prohibits the use of third-party accounts for fund transfers via Net Banking or any other means. Any transaction found of originating from a third party account shall be subject to immediate cancellation or rejection and the customer will be restricted from any future online transaction.
- Transactions shall be processed only upon successful crediting of the full payment amount to the designated bank account of Al Fuad Exchange. Al Fuad Exchange reserves the right to delay or refuse processing pending verification of funds.
- Al Fuad Exchange shall not be liable for any fees, charges or penalties imposed by the customer's bank in connection with fund transfers, including but not limited to interbank transfer fees or currency conversion costs.

2. Debit/Credit Cards Payments

- Al Fuad Exchange accepts online payments using Visa and MasterCard debit and credit cards issued in the United Arab Emirates (UAE) in AED currency only.
- By initiating the transaction, you confirm that the debit/credit card is owned by you and the card details provided for the transaction are accurate and complete. Any transaction found of originating from a third party debit or credit card shall be subject to immediate cancellation or rejection and the customer will be restricted from any future online transaction.
- Payments made using credit cards may be classified by your card issuing bank as a cash advance. Al Fuad Exchange shall not be held responsible for any additional fees, interest charges or penalties imposed by the card issuer as a result of such transactions.
- You are solely responsible for ensuring that sufficient funds or credit are available in the designated card at the time of payment to cover the full transaction amount, including all applicable charges or fees associated with the transaction.
- All card payments are processed through our payment gateway provider. Al Fuad Exchange does not store, retain or access sensitive cardholder data (e.g., CVV, full card numbers). you will be redirected to a secure payment page to enter your confidential and sensitive payment information directly.

3. Pay at Branch

- This option allows you to lock in the exchange rate at the time the transaction is initiated.

- Payment must be completed in person at the branch you have selected within the timeframe specified at the time of transaction creation.
- Transaction with the status "Created/initiated" indicates that the transaction has been initiated but is not yet processed by Al Fuad Exchange. this status is temporary and the transaction will not be processed until full payment is received.

10. Refunds & Cancellation Policy

Once a transaction has been successfully registered and paid through the online payment gateway, it cannot be cancelled. Refunds will only be considered in cases of unauthorized, disputed or incomplete transactions. In such cases, customers must visit an Al Fuad Exchange branch with the relevant claim details to fill out and submit a refund request form.

Submission of a refund request does not guarantee approval. Al Fuad Exchange reserves the right to verify the details of the transaction and determine the validity of the claim. If a refund is approved, and subject to feasibility, the amount will be returned through the original method of payment or via an alternative method deemed appropriate by Al Fuad Exchange.

All refund requests are subject to internal review. Al Fuad Exchange shall not be held liable for any delay or inability to process a refund arising from incorrect information provided by the customer or from circumstances beyond our control.

11. Transaction History and Record Keeping

Al Fuad Exchange App provides access to view transaction history for informational purposes only. however, for an official statement of transactions, you are required to submit a formal request in person at any Al Fuad Exchange branch.

Al Fuad Exchange shall maintain records of your transactions, personal information, and any customer feedback or complaints, in accordance with applicable laws and regulatory requirements.

You hereby acknowledge and agree that you shall not challenge or dispute the admissibility, reliability, accuracy, or authenticity of any records, data or documentation maintained by Al Fuad Exchange solely on the grounds that such records are in electronic form or have been generated by a computer system, and you expressly waive any right to object to such electronic records.

12. Your Responsibilities and Obligations

As a user of AI Fuad Exchange Mobile APP, you acknowledge and agree to the following:

- You must maintain the confidentiality of your account credentials including OTP and all sensitive information.
- You are fully responsible for all activities and transactions that occur under your account, whether by you or any third party using your account.
- You must take all reasonable precautions to prevent fraudulent use or unauthorized access to the App or your account.
- You will be legally held liable for any loss or damage arising from your failure to comply with these obligations or your negligence in applying appropriate security measures
- You are responsible for any unauthorized transactions or access arising from your failure to safeguard your device or security credentials, or from disregarding recommended security guidelines.
- You must immediately notify AI Fuad Exchange without delay of any unauthorized use of your account, any security breach or if your mobile device is lost, stolen or if you suspect that your security details have been compromised.
- You remain fully responsible for all activities conducted under your account until AI Fuad Exchange officially notified of any unauthorized use of security breach.

13. Prohibited Activities

You agree not to engage in any of the following prohibited activities:

- Using AI Fuad Exchange Mobile Application for any fraudulent, unlawful, obscene, offensive or threatening or unauthorized purpose.
- Attempting to gain unauthorized access to any part or features of AI Fuad Exchange Mobile Application.
- Registering or storing credentials on your device that are not your own or using anyone else credentials to access the AI Fuad Exchange Mobile Application.
- Illegal or improper use of AI Fuad Exchange Mobile Application by you or any other person will result in suspension of your account.
- Distributing viruses, malware or any other harmful software through the Mobile Application
- Engaging in any activity that disrupts or interferes with the Application's functionality, security, or the experience of other users.
- Impersonating any person or entity, misrepresenting your identity or affiliation with individual or organization or engaging in any fraudulent activity.

- Engaging in data mining, scraping or harvesting any information from the Mobile Application without written authorization from AI Fuad Exchange.
- Using the App to transmit or facilitate the transmission of unsolicited advertising, promotional materials or spam.

AI Fuad Exchange reserves the right to investigate and take appropriate legal action against any user who, in AI Fuad Exchange sole discretion's, engages in any of the above prohibited Activities.

14. Intellectual Property

All content, features, and functionalities of the Mobile Application, including but not limited to text, graphics, logos, icons, images, designs, and interface design, are the exclusive property of AI Fuad Exchange.

You may not reproduce, distribute, modify, create derivative works of, publicly display or exploit any portion of the Mobile Application without prior written consent from AI Fuad Exchange.

15. Limitation of Liability

To the fullest extent permitted by law, the Company shall not be liable for any direct, indirect, incidental, consequential or punitive damages arising from your use of or inability to use the App, including but not limited to errors, interruptions or unauthorized access to your account.

AI Fuad Exchange undertakes no liability for the damages suffered by the user on account of:

- Any delay, failure, interruption, corruption of data in connection with use of the Payment Gateway.
- Misuse of App arising from loss of customer's device or SIM or when others get possession of it.
- Loss may incur as a result of someone else using password or account either with or without customer's knowledge.
- Delay or failure due to wrong execution or incorrect information of remittance request.

16. Feedback and Complaints

For complaints or feedback, customers can use the “Contact Us” page in the mobile app or website or email Al Fuad Exchange at cs.app@alfuadexchange.com or call us on 04-2299990

Al Fuad Exchange maintains the right to look into complaints about the use of Mobile Application or reported violations of these terms, and to take any appropriate action, including but not limited to reporting any suspicious activity to law enforcement officials, the relevant authorities or regulators, and providing them with any information that is required or appropriate, whether they are located inside or outside of the United Arab Emirates.

17. Governing Law and Jurisdiction

These Terms shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates. You agree that any dispute arising out of or in connection with these Terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the Dubai courts of the United Arab Emirates.

18. Acceptance of Terms and Conditions

You hereby confirm that you have read, fully understand and accept all the above terms and conditions.

Please note that your agreement will be accepted as the electronic equivalent to a handwritten signature and/or as an electronic signature as may be permitted under/by any applicable law.

تطبيق الهاتف المحمول لشركة الفواد للصرافة

الشروط والأحكام

1. المقدمة

تطبيق الهاتف المحمول الخاص بشركة الفواد للصرافة (ويشار إليه فيما بعد بـ تطبيق الهاتف المحمول أو التطبيق) هو تطبيق تم تطويره وإدارته وتشغيله من قبل شركة الفواد للصرافة، وهي شركة مسجلة حسب الأصول بموجب قوانين دولة الإمارات العربية المتحدة وتحمل الرخصة التجارية رقم 523577، ومرخصة ومنظمة من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

تحكم هذه الشروط والأحكام (يشار إليها بـ الشروط) وصولك إلى التطبيق واستخدامك له، بما في ذلك المميزات والأدوات والخدمات والوظائف المرتبطة به. وباستخدامك للتطبيق، فإنك تقر بأنك قرأت وفهمت ووافقت قانونياً على الالتزام بهذه الشروط، بالإضافة إلى أي سياسات أو إرشادات أو شروط إضافية قد تتطبق، كما قد يتم تعديلها أو تحديثها من قبل الفواد للصرافة من وقت لآخر.

يُقدم هذا التطبيق حصرياً لمقيمي دولة الإمارات العربية المتحدة، ويُخضع لقوانين وأنظمة دولة الإمارات العربية المتحدة. يمكنك مراجعة الشروط والأحكام في أي وقت على موقعنا الإلكتروني: <https://alfuadexchange.com>

2. التعديلات على الشروط والأحكام

تحتفظ شركة الفواد للصرافة بالحق في تعديل أو تحديث أو تغيير هذه الشروط في أي وقت وفقاً لتقديرها الخاص. وتصبح هذه التعديلات سارية فور نشرها داخل التطبيق وعلى موقعنا الإلكتروني. يرجى مراجعة هذه الصفحة بانتظام للاطلاع على أي تغييرات في الشروط. يُعد استمرارك في استخدام التطبيق بعد نشر التغييرات قبولاً وموافقة منك على الشروط المعدلة. في حال عدم موافقتك على هذه التعديلات، فيجب عليك التوقف فوراً عن استخدام تطبيق الفواد للصرافة.

3. شروط الأهلية لاستخدام التطبيق

- أن لا يقل عمرك عن 21 عاماً، ومتقيناً في دولة الإمارات العربية المتحدة وتحمل بطاقة هوية إماراتية سارية صادرة عن الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية.
- أنك شخص طبيعي تتصرف بصفتك الفردية وليس نيابة عن أي طرف ثالث أو كيان تجاري أو شركة.
- توافق على أن جميع المعاملات التي تقوم بها هي معاملات شخصية فقط ، وليس معاملات تجارية أو مؤسسية أو متعلقة بالأعمال.

يقتصر استخدام تطبيق الهاتف المحمول على الأغراض الشخصية والمشروعة وفقاً لهذه الشروط. يُحظر عليك صراحة انتهاك شخصية أي فرد أو كيان، أو تحريف هويتك أو عمرك أو مكان إقامتك أو انتهاك أي طرف ثالث.

تحتفظ شركة الفواد للصرافة بالحق في تعليق أو إنهاء أو تقييد وصولك إلى التطبيق بشكل دائم في حالة حدوث أي انتهاك فعلي أو مشتبه به لهذه الشروط أو القانون المعمول به، أو أي تحريف تقوم به أثناء استخدامك للخدمات

4. مزايا تطبيق الفواد للصرافة

يوفّر تطبيق الفواد للصرافة حالياً الخدمات التالية، مع إمكانية إضافة مزايا جديدة مستقبلاً:

- خدمات التحويلات المالية الدولية والمحليّة
- عرض حالة المعاملات وسجل التحويلات
- الاطلاع على أسعار التحويلات الماليّة
- الاطلاع على أسعار الصرف الخاصة بـ بيع وشراء العملات الأجنبية
- معلومات حول شبكة فروع الفواد للصرافة
- الاستفسارات العامة وطلبات الدعم

5. متطلبات التسجيل

يطلب التسجيل في تطبيق شركة الفواد استيفاء الشروط الآتية:

- تقديم معلومات صحيحة وكاملة وحديثة عند التسجيل
- تحديث معلوماتك دائماً عند تغييرها لضمان صحتها ودقّتها
- تقديم بطاقة هوية إماراتية أصلية وساربة في الفرع للتسجيل أو للتحقق منها عندما يتم طلبها من قبل الفواد للصرافة.
- لا حاجة لزيارة الفرع إذا كنت قد قمت بالتسجيل عبر الهوية الرقمية أو باستخدام تقنية التعرف على الوجه.
- القراءة والموافقة على الشروط والأحكام الخاصة بتطبيق الفواد للصرافة.

يخضع تفعيل المستخدم لإجراء المعاملات عبر الانترنت لموافقة قسم الامتثال في الفواد للصرافة، وفقاً لقوانين مكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب. قد ترفض طلبات التفعيل في حال كانت المستندات أو البيانات المقدمة غير كافية، أو غير صحيحة، أو غير متوافقة مع السياسات التنظيمية. كما يجب التتحقق من جميع التحديثات المستقبلية على الملف الشخصي والموافقة عليها أيضاً.

6. رسوم المعاملات

يعرض التطبيق جميع الرسوم والتكاليف المطبقة بوضوح، بما في ذلك ضريبة القيمة المضافة 5% وقت بدء المعاملة. إذا لم تتوافق على الرسوم والتكاليف المذكورة، يرجى عدم المتابعة في المعاملة.

7. الإشعارات والتنبيهات

قد تقوم الفواد للصرافة بإرسال إشعارات عبر الرسائل النصية القصيرة، البريد الإلكتروني، الإشعارات المنبثقة داخل التطبيق، أو الواتس آب. يتم إرسال إشعار عند نجاح تنفيذ التحويل إلى بيانات الاتصال المسجلة لدينا.

مع أننا نسعى جاهدين لتوصيل الإشعارات بسرعة وبدقة وفي الوقت المناسب، فإنك تقر وتوافق على أن الإشعارات قد لا تصل دائمًا أو قد تتأخر أو قد تحتوى على معلومات ناقصة لأسباب خارجة عن إرادتنا. لذلك، يمكنك تتبع حالة معاملاتك في أي وقت باستخدام ميزة تتبع المعاملات المتوفرة في تطبيق الجوال. يرجى عدم الاعتماد فقط على الإشعارات لاتخاذ قرارات أو إجراءات حاسمة.

8. قواعد وشروط معاملات التحويل

- تنطبق الشروط التالية على جميع المعاملات التي تم من خلال تطبيق الهاتف المحمول لشركة الفواد للصرافة
- **الحالة النقدية** تعتبر مسددة إن لم يراجع العميل خلال (3) أشهر من تاريخ الشراء. أما الحالة البنكية فتعتبر مسددة إن لم يراجع العميل خلال (6) أشهر من تاريخ الشراء.
 - تخضع أي تعديلات أو إعادة إصدار لمعاملة التحويل التي يطلبها العميل لأي سبب كان لرسومنا المعتادة وتسلوية أي فروق في الأسعار، إن وجدت، ويجب معالجتها حسراً من خلال فروع الفواد للصرافة.
 - عند إكمال التحويل، فإنك توكل وتقر على صحة وشرعية جميع التفاصيل كما تتحمل كامل المسؤولية عن المعلومات المقدمة، بما في ذلك أي عواقب قد تترتب عليها.
 - يتم تعويض شركة الفواد للصرافة ووكالاتها وإعفائهم من أي مطالبات بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر التأخيرات وعدم التسليم والأخطاء والخسائر الناتجة عن أي معلومات خاطئة في إيصال المعاملة وكذلك أحداث القوة القاهرة أو أي ظروف أخرى خارجة عن إرادتنا.
 - تخضع التحويلات التي يقوم بها العملاء للقوانين المحلية والاتحادية والدولية بالإضافة إلى لوائح البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة.
 - من خلال الاستفادة من منتج الأموال الفوري مع التسليم الفوري، اتنازل أنا العميل بموجب هذا عن الحق في فترة النهدنة من أجل معالجة المعاملة فوراً عند إتمام الدفع.
 - يحق لشركة الفواد للصرافة استرداد أي مبلغ تم دفعه نتيجة الخطأ أو السهو ستقوم شركة الفواد للصرافة باتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لاسترداد الأموال غير المطالب بها وفقاً لإرشادات الجهات التنظيمية.
 - سيتم استرداد المبلغ المرسل في حالة إلغاء الحالة أو عدم دفعها لأي سبب كان وفقاً لسعر الشراء السادس في السوق أو سعر المعاملة الأصلي (أيهما أقل) باستثناء رسوم الإرسال وضريبة القيمة المضافة وأي خصومات من البنك المستفيد ورسوم الإلغاء وأي نفقات أخرى ناتجة عن العملية. يشترط الحصول على تأكيد عدم السداد وإلغاء المعاملة الأصلية من البنك المراسل أو الوكيل قبل استرداد المبلغ.
 - تحفظ شركة الفواد للصرافة بحقها في استخدام خدمات البنوك والمؤسسات المالية الوسيطة في أي دولة تختارها لتنفيذ هذا التحويل. تطبق رسوم المراسلة وأو الوسيطة في بعض الدول، وسيتم خصمها من الطرف المستلم، مما يؤدي إلى استلام المستفيد مبلغاً أقل بمقابل هذه الرسوم.
 - قد يتم حظر المعاملة من قبل أي طرف مشارك في حال وجود اشتباه. يتحمل المرسل والمستفيد كامل المسؤولية عن تقديم الأدلة والتوضيحات اللازمة بشأن أي استفسار، بما في ذلك مصدر الأموال، لإثبات شرعية وقانونية المعلومات والأموال المعنية، بالإضافة إلى أي متابعة مطلوبة مع الجهات المعنية لإتمام عملية الدفع أو استرداد المبلغ. في هذه الحالات، لا تتحمل شركة الفواد للصرافة أي مسؤولية.
 - يجب تقديم أي شكوى متعلقة بالمعاملة خلال مدة أقصاها عشرة أيام من تاريخ المعاملة.
 - ستبذل شركة الفواد للصرافة كل الجهود الممكنة لحل أي مشاكل تتعلق بالخدمات المقدمة من قبل طرف ثالث من خلال التنسيق مع مقدم الخدمة المعنية.

- لا تتحمل الفواد للصرافة أي مسؤولية بصفتها وكيلًا عن أي خدمات ذات صلة. ويتحمل الطرف الثالث المسؤولية الكاملة عن إتمام خدمته وفقاً لشروطه وأحكامه.
- سيتم رد أي أموال غير مطلوب بها وفقاً للوائح الجهات التنظيمية.
- لن تقوم شركة الفواد للصرافة بالكشف عن أي معلومات سرية خاصة بالعميل لأي طرف ثالث إلا إذا كان ذلك مطلوباً بموجب أي قانون أو لائحة معمول بها داخل أو خارج المنطقة.
- تتلزم شركة الفواد للصرافة بحماية بيانات المستهلكين والحفاظ على سرية البيانات المحفوظة لديها أو لدى طرف ثالث، ولا تكشف عن البيانات إلا للموافقة على الطلبات/المعاملات وتسهيلها وإدارتها ومعالجتها أو للرد على استفسارات الجهات المختصة بانفاذ القانون داخل الدولة وخارجها.

9. طرق الدفع

1. الدفع عبر التحويل البنكي الإلكتروني

- يجب على العميل تنفيذ جميع التحويلات البنكية حسراً من حسابه البنكي الخاص. يمنع تماماً استخدام حسابات أطراف ثالثة في عمليات التحويل البنكي أو أي وسيلة إلكترونية أخرى. أي معاملة يثبت أنها تمت من حساب طرف ثالث سيتم إلغاؤها فوراً، وسيتم حظر العميل من تنفيذ أي معاملة إلكترونية مستقبلية.
- سوف يتم تنفيذ المعاملة بعد استلام كامل المبلغ في الحساب البنكي المحدد لشركة الفواد للصرافة. ويحتفظ الفواد للصرافة بالحق في تأخير أو رفض المعاملة حتى يتم التتحقق من ايداع الأموال.
- لا تتحمل شركة الفواد للصرافة مسؤولية أي رسوم أو تكاليف أو غرامات يفرضها بنك العميل فيما يتعلق بتحويلات الأموال، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر رسوم التحويل بين البنوك أو رسوم تحويل العملات.

2. الدفع باستخدام بطاقات الخصم/الائتمان

- تقبل الفواد للصرافة الدفع الإلكتروني باستخدام بطاقات فيزا وماستر كارد الائتمانية وبطاقات الخصم الصادرة من دولة الإمارات العربية المتحدة بعملة الدرهم الإماراتي فقط.
- عند تنفيذ المعاملة، فإنك تقر وتؤكد ملكية بطاقة الخصم/الائتمان لك، وأن بيانات البطاقة المقدمة للمعاملة دقيقة وકاملة. أي معاملة تُكتشف أنها صادرة من بطاقة خصم أو ائتمان تابعة لطرف ثالث ستكون عرضة للإلغاء أو الرفض الفوري، وسيتم منع العميل من إجراء أي معاملة إلكترونية مستقبلية.
- قد تتعامل بعض المدفوعات باستخدام بطاقات الائتمان كـ"سلفة نقية" من قبل البنك المصدر للبطاقة، لا تتحمل الفواد للصرافة أي مسؤولية عن الرسوم أو الفوائد أو الغرامات الناتجة عن ذلك.
- أنت مسؤول عن التأكد من توفر رصيد كافٍ في البطاقة المخصصة في وقت الدفع لتفعيلية كامل مبلغ المعاملة، بما في ذلك جميع الرسوم أو التكاليف المطبقة المرتبطة بالمعاملة.
- تتم معالجة جميع المدفوعات عبر مزود خدمة بوابة الدفع الإلكترونية. لا تقوم الفواد للصرافة بالاحتفاظ بأي معلومات حساسة مثل رقم CVV أو الرقم الكامل للبطاقة. سيتم توجيهك إلى صفحة دفع آمنة لإدخال هذه المعلومات.

3. الدفع في الفرع

- تتيح هذه الطريقة لك تثبيت سعر الصرف عند بدء المعاملة.
- يجب إتمام الدفع شخصياً في الفرع الذي اخترته خلال الفترة الزمنية المحددة عند إنشاء المعاملة.
- تشير المعاملة التي تحمل حالة "تم إنشاؤها/ابدءها" إلى أن المعاملة قد بدأت، ولكن لم تتم معالجتها بعد من قبل الفواد للصرافة. هذه الحالة مؤقتة، ولن تتم معالجة المعاملة إلا بعد استلام المبلغ الإجمالي للمعاملة.

10. سياسة الاسترداد والإلغاء

بعد تسجيل المعاملة ودفعها بنجاح عبر بوابة الدفع الإلكترونية، فإنه لا يمكن إلغاؤها. سيتم النظر في طلبات الاسترداد فقط في حالات المعاملات غير المصرح بها أو المتنازع عليها أو غير المكتملة. في هذه الحالات، يجب على العملاء زيارة أحد فروع الفواد للصرافة مع تفاصيل المطالبة ذات الصلة لتبينه وتقدم نموذج طلب الاسترداد.

تقديم طلب استرداد لا يضمن الموافقة عليه. تحتفظ شركة الفواد للصرافة بالحق في التحقق من تفاصيل المعاملة والتأكد من صحة المطالبة. في حال الموافقة على طلب الاسترداد، سيتم إرجاع المبلغ بنفس طريقة الدفع الأصلية أو عبر أي طريقة بديلة تراها شركة الفواد للصرافة مناسبة.

جميع طلبات الاسترداد تخضع للمراجعة الداخلية. لا تتحمل شركة الفواد للصرافة مسؤولية أي تأخير أو عدم إمكانية معالجة طلب الاسترداد نتيجةً لمعلومات غير صحيحة من العميل أو لظروف خارجة عن إرادتنا.

11. سجل المعاملات والاحتفاظ بالسجلات

يتيح تطبيق الفواد للصرافة إمكانية عرض سجل المعاملات لأغراض إعلامية فقط. ولكن للحصول على كشف رسمي للمعاملات، يجب عليك تقديم طلب رسمي شخصياً في أي فرع من فروع الفواد للصرافة.

تحتفظ شركة الفواد للصرافة بسجلات المعاملات والمعلومات الشخصية وأي ملاحظات أو شكاوى من العملاء وفقاً لقوانين والمتطلبات التنظيمية المعمول بها.

بموجب هذا فإنك تقر وتوافق على عدم الاعتراض أو التنازع بشأن مقبولية أو موثوقية أو دقة أو صحة أي سجلات أو بيانات أو وثائق تحتفظ بها شركة الفواد للصرافة فقط على أساس أن هذه السجلات في شكل إلكتروني أو تم إنشاؤها بواسطة نظام كمبيوتر، كما تتنازل صراحة عن أي حق في الاعتراض على مثل هذه السجلات الإلكترونية.

12. مسؤولياتك والالتزامات

بصفتك مستخدماً لتطبيق الفواد للصرافة، فإنك تقر وتوافق على ما يلي:

- يجب عليك الحفاظ على سرية بيانات تسجيل الدخول الخاصة بك، بما في ذلك كلمة المرور، رمز التحقق لمرة واحدة (OTP) وجميع المعلومات الحساسة الأخرى المرتبطة بحسابك.
- تتحمل كامل المسؤولية عن جميع الأنشطة والمعاملات التي تتم من خلال حسابك، سواء تمت من قبلك أو من قبل أي طرف آخر قام باستخدام حسابك.
- يجب عليك اتخاذ جميع الإجراءات والاحتياطات الضرورية للحماية من الاستخدام الاحتيالي أو الوصول غير المصرح به إلى التطبيق أو إلى حسابك.
- ستتحمل المسؤولية القانونية عن أي خسائر أو أضرار قد تنتج عن عدم الامتثال لهذه الالتزامات أو تقصيرك في اتخاذ التدابير الأمنية المناسبة.
- أنت مسؤوال عن أي معاملات أو وصول غير مصرح به ينشأ عن عدم تأمين جهازك أو بيانات اعتماد الأمان الخاصة بك، أو عن تجاهل إرشادات الأمان الموصى بها.
- في حال فقدان جهازك المحمول أو سرقته، أو في حال الاشتباه بأي خرق أمني أو استخدام غير مصرح به لحسابك، يجب عليك إبلاغ شركة الفواد للصرافة فوراً دون تأخير.

- تظل مسؤولاً عن جميع الأنشطة التي تتم تحت عبر حسابك إلى أن يتم إبلاغ الفواد للصرافة رسمياً بأي استخدام غير مصرح به أو اختراق أمني.

13. الأنشطة المحظورة

أنت توافق على عدم الانخراط في أي من الأنشطة المحظورة التالية:

- استخدام تطبيق الفواد للصرافة للجوال لأي غرض احتيالي، أو غير قانوني، أو فاحش، أو مسيء، أو تهديدي، أو غير مصرح به.
- محاولة الوصول غير المصرح به إلى أي جزء أو مميزات من تطبيق الفواد للصرافة.
- تسجيل أو تخزين بيانات اعتماد على جهازك ليست ملكك، أو استخدام بيانات اعتماد أي شخص آخر للوصول إلى تطبيق الفواد للصرافة.
- الاستخدام غير القانوني أو غير السليم لتطبيق الفواد للصرافة من قبلك أو من قبل أي شخص آخر سيؤدي إلى تعليق وإيقاف حسابك.
- نشر الفيروسات أو البرامج الضارة عبر تطبيق الهاتف المحمول.
- المشاركة في أي نشاط يُعطل أو يتدخل مع وظائف التطبيق أو أمانه أو تجربة المستخدمين الآخرين.
- انتهاك شخصية أي شخص أو كيان، أو تحريف هويتك أو انتمائك لفرد أو مؤسسة، أو المشاركة في أي نشاط احتيالي.
- المشاركة في استخراج البيانات أو جمعها أو جمع أي معلومات من تطبيق الهاتف المحمول دون إذن كتابي من الفواد للصرافة.
- استخدام التطبيق لإرسال أو تسهيل إرسال إعلانات أو مواد ترويجية أو رسائل بريد عشوائي غير مرغوب فيها.
- تحفظ شركة الفواد للصرافة بالحق في التحقيق واتخاذ الإجراء القانوني المناسب ضد أي مستخدم يقوم وفقاً لتقديرها الخاص، بأي من الأنشطة المحظورة المذكورة أعلاه.

14. الملكية الفكرية

جميع المحتويات والمميزات والعناصر الوظيفية لتطبيق الهاتف المحمول، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر النصوص والرسومات والشعارات والأيقونات والصور والتصاميم، هي ملكية حصرية لشركة الفواد للصرافة. لا يجوز لك إعادة إنتاج أو توزيع أو تعديل أو إنشاء أعمال مشتقة من أي جزء من تطبيق الهاتف المحمول أو عرضها علنًا أو استغلالها تجارياً دون موافقة كتابية مسبقة من الفواد للصرافة.

15. حدود المسؤولية

إلى أقصى حد يسمح به القانون، لا تتحمل الشركة مسؤولية أي أضرار مباشرة أو غير مباشرة أو عرضية أو تبعية أو عقلية ناجمة عن استخدامك للتطبيق أو عدم قدرتك على استخدامه، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، الأخطاء أو الانقطاعات أو الوصول غير المصرح به إلى حسابك.

لا تتحمل شركة الفواد للصرافة أي مسؤولية عن الأضرار التي يتعرض لها المستخدم بسبب:

- أي تأخير أو عطل أو انقطاع أو تلف للبيانات ناتج عن استخدام بوابة الدفع.
- سوء استخدام التطبيق بسبب فقدان الجهاز أو الشريحة أو استحواذ الآخرين عليه.
- الخسائر الناتجة عن استخدام حسابك أو كلمة مرورك من قبل شخص آخر.
- التأخير أو العطل بسبب التنفيذ الخاطئ أو المعلومات غير الصحيحة لطلب التحويل.

16. الملاحظات والشكاوى

لأي شكاوى أو ملاحظات، يمكن للعملاء استخدام صفحة "اتصل بنا" داخل التطبيق أو على الموقع الإلكتروني، أو التواصل عبر البريد الإلكتروني: cs.app@alfuadexchange.com أو الاتصال على الرقم 04-22999990.

تحتفظ شركة الفواد للصرافة بالحق في النظر في الشكاوى المتعلقة باستخدام تطبيق الهاتف المحمول أو الانتهاكات المبلغ عنها لهذه الشروط، واتخاذ أي إجراء مناسب، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر الإبلاغ عن أي نشاط مشبوه إلى السلطات المختصة أو الجهات التنظيمية، وتزويدهم بأي معلومات مطلوبة أو مناسبة، سواء كانوا موجودين داخل أو خارج دولة الإمارات العربية المتحدة.

17. القانون المعتمد به والاختصاص القضائي

تخضع هذه الشروط وتفسر وفقاً لقانون دولة الإمارات العربية المتحدة. أنت توافق على أن محاكم دبي لها الاختصاص الحصري للنظر والبت في أي دعوى أو إجراء في أي نزاع ينشأ عن أو فيما يتعلق بهذه الشروط.

18. قبول الشروط والأحكام

أنت توكل وتقر بموجب هذا أنك قرأت وفهمت ووافقت على جميع الشروط والأحكام المذكورة أعلاه.

تعد هذه الموافقة بمثابة توقيع الكتروني يعادل التوقيع الخطي وذلك وفقاً لما تسمح به القوانين والأنظمة المعتمدة بها ذات الصلة.